
Referat	generalforsamling	i	Lykkens	Prøve	26/1-2017	

	

1. Valg	af	dirigent	

Susanne	Møller,	Hedegårdsvej	17B	valgt	

Henrik,	Backersvej	179	er	referent	

Susanne	(Maja)	konstaterede	at	der	er	33	deltagere,	23	parceller	og	5	fuldmagter.	Desuden	
konstaterede	dirigenten	at	generalforsamlingen	er	varslet	korrekt	og	beslutningsdygtig	med	
mere	end	25%	fremmødte	

	

2. Valg	af	stemmetællere	

Vibe,	Birmavej	44	og	Svend,	Hedegårdsvej	7A	blev	valgt	

	

3. Bestyrelsens	beretning	

Afgående	og	fraflyttende	formand	Maja	fremlagde	beretningsresumé	(skriftlig	beretning	
omdelt).	Maja	slog	et	slag	for	interesse	i	bestyrelsesarbejdet.	

Specielt	talte	Maja	om	kommunens	overtagelse	af	Hedegårdsvej,	der	tilsyneladende	er	sket	
omkostningsfrist	for	foreningen.	

Endvidere	opfordrede	Maja	til	frivillige	til	at	gå	forrest	i	at	arrangere	sociale	arrangementer	og	
at	overtage	organisering	af	fastelavnsfest	

Lise,	Birmavej	48	foreslog	andet	udstyr	på	boldbanen	så	f.eks.	familier	med	små	børn	bedre	
kunne	bruge	dette	areal	til	småudflugter.	

Torben	nævnte	at	boldbanen	bliver	anvendt	og	nævnte	muligheden	for	at	kridte	op	til	f.eks.	
badmintonbane	

Et	medlem	nævnte	muligheden	for	at	sælge	fra,	hvilket	er	en	vanskelig	proces,	da	den	er	
matrikuleret	som	vejareal.	Bestyrelsen	foretager	sig	intet	i	den	anledning.	

Beretningen	blev	enstemmigt	godkendt	

Vejbump:	Et	firma	er	valgt	der	også	vil	indhente	tilladelse	fra	kommunen,	da	dette	tidligere	
har	været	svært	at	få	kommunens	tilladelse.	Arbejdet	iværksættes	i	førstkommende	uge	og	
forventes	udført	fysisk	om	et	par	måneder.	(Egen	note:	Beboer	javavej	om	fremtidig	
nedkørsel)	

	

	



4. Fremlæggelse	af	regnskab	2016	

Kassereren	fremlagde	regnskabet	

Ekstraordinært,	er	der	brugt	penge	på	repræsentation	grundet	gave	til	den	afgående	formand.	
Reparationsarbejder	blev	kort	gennemgået.	Både	drift	og	vejkonti	har	således	mindre	
underskud	i	2016	

Regnskabet	blev	enstemmigt	godkendt	

	

5. Indkomne	forslag	

Ingen	indkomne	forslag	

6. Forslag	til	budget	2017	

a. Fastsættelse	af	kontingent	

Samlet	samme	kontingent	med	ændret	fordeling	med	300	til	drift	og	500	til	vej	

b. Fastsættelse	af	vejbidrag	

c. Fastsættelse	af	gebyrer	

Uændrede	satser	

d. Fastsættelse	af	honorarer	

Yderlige	hæves	menige	medlemmers	og	suppleants	honorar	til	500	

	

Kasserer	fremlagde	budget	med	speciel	fokus	på	projekt	om	fortovsrenovering	på	
Birmavej	

	

Budget	og	underpunkter	er	enstemmigt	vedtaget	

	

7. Valg	

a. Valg	af	formand	

Erik,		borneovej	19A	foreslået	af	bestyrelsen	og	enstemmigt	valgt	uden	
modkandidat	

b. Valg	af	to	bestyrelsesmedlemmer	

Hans	og	Svend	genvalgt	enstemmigt	uden	modkandidater	



	

c. Valg	af	bestyrelsessuppleant	

Tina,	Borneovej	17	er	sammen	med	Henrik	Backersvej	179	begge	enstemmigt	
valgt	og	bestyrelsen	fik	lov	til	ekstraordinært	at	have	to	suppleanter,	såfremt	
Tina	accepterer	valget	(fraværende),	da	hun	på	sigt	skal	overtage	rollen	som	
kasserer.	

d. Valg	af	to	revisorer	

Vibe	forklarede	arbejdsindsatsen,	der	er	et	kort	møde	hos	Hans.	

Vibe,	Birmavej	44	og	Tina,	Bornoevej	17	foreslået	og	valgt	

e. Valg	af	revisorsupppleant	

Jacob,	Borneovej	19B	valgt	med	moderat	fysisk	pres	J	

	

Eventuelt	

Sociale	arrangementer:	Maja	rekrutterede	til	Fastelavnsudvalg.	Bo,	Hedegårdsvej	19A	valgt	
sammen	med	Jeanette	Hedegårdsvej	19B	og	Marie,	Borneovej	2	

	

Mette,	Borneovej	7	foreslog	at	det	blev	understreget,	at	den	ikke	bliver	brugt	til	hundeluftning,	
hvilket	er	sket.	Bestyrelsen	sørger	for,	at	det	kommer	med	i	et	nyhedsbrev.	

	

Parkeringsproblemer	specielt	på	Javavej	(hidrørende	fra	lufthavnsparkering	og	fra	
Postparken),	blev	drøftet.	Bestyrelsen	kan	intet	gøre	ved	den	generelle	problematik,	da	det	
som	udgangspunkt	ikke	er	ulovligt.	

Den	nye	bestyrelse	drøfter	at	lave	en	skrivelse	til	kommunen	

	

Hans	fremlagde	anekdotisk	referat	fra	generalforsamlingen	6/3-1917	

	

Maja	afsluttede	med	en	STOR	tak	til	Kristnastova	for	velvilligt	at	lægge	lokaler	til	og	
underholde	børn.	


